
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 03/11/2020 
 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 

ΘΕΜΑ: «Αποχετευτικό δίκτυο Δήμου Καρπενησίου» 
 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Σύμφωνα με ενημέρωση που είχαμε από κατοίκους του Καρπενησίου, καθώς και με 
τοπικό δημοσίευμα ηλεκτρονικού τύπου, τον Μάιο του 2020, είχε εγκριθεί η σύναψη 
Προγραμματικής Σύµβασης και οι όροι αυτής, μεταξύ Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας και 
Δήμου Καρπενησίου για την υλοποίηση του έργου «Βελτίωση υδρεύσεων-
αποχετεύσεων Δ.Ε. Κτημενίων». Το έργο αυτό στόχευε στη βελτίωση των υποδομών 
της Δ.Ε. Κτημενίων, απαραίτητων για την καθημερινότητα των δημοτών. Παράλληλα, 
είχε οριστεί, εκείνη την περίοδο, Κοινή Επιτροπή Παρακολούθησης (Κ.Ε.Π.) της 
ανωτέρω Προγραμματικής Σύµβασης. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Το έργο βελτίωσης υδρεύσεων και αποχετεύσεων της Δ.Ε. Κτημενίων 

ολοκληρώθηκε; Αν ναι, σε ποιες επιμέρους εργασίες έγκειτο η βελτίωση; 

2. Σε τι κατάσταση βρίσκεται το αποχετευτικό δίκτυο της Δ.Ε. Καρπενησίου και με τι 

προδιαγραφές σωλήνωσης είναι κατασκευασμένο, από την άποψη της διατομής και του 

υλικού; 

3. Προτίθεσθε, το επόμενο χρονικό διάστημα, να προβείτε σε βελτίωση των υδρεύσεων 

και αποχετεύσεων της Δ.Ε. Καρπενησίου; Αν ναι, οι σχετικές εργασίες σε ποιους τομείς 

θα επικεντρωθούν; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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